



REACH Statement

Migatronic A/S confirms knowledge of EU regulation EC 1907/2006 REACH (Registration, Evaluation and Authorization of Chemicals) which came into force on June 1, 2007.

REACH aims to improve the protection of human health and the environment through the better and earlier identification of the intrinsic properties of chemical substances. This is done by the four processes of REACH, namely the registration, evaluation, authorization and restriction of chemicals. REACH also aims to enhance innovation and competitiveness of the EU chemicals industry.

Migatronic is considered a downstream user of all the materials and consumables that we use which are comprised by the REACH regulation. This means that Migatronic is not responsible for registration whereas focus is on our suppliers.

Migatronic checks on a continuous basis all relevant information obtained from our suppliers to ensure compliance with REACH.



REACH Erklæring

Migatronic A/S bekræfter, at vi har kendskab til EU-forordning EF nr. 1907/2006 REACH (Registration, Evaluation and Authorisation of Chemicals), der trådte i kraft 1. juni 2007.

EU har udarbejdet REACH-forordningen for at få registreret og dokumenteret brugen af kemiske stoffer, så mennesker og miljø bliver bedre beskyttet og virksomheders konkurrenceevne og innovative tiltag øges.

Migatronic er at betragte som downstream-bruger af alle de materialer og hjælpestoffer, som vi anvender, og som er omfattet af bestemmelserne i REACH. Det betyder, at Migatronic ikke har noget registreringsansvar, men at fokus er på vores leverandører.

Migatronic rekvirerer og kontrollerer løbende den nødvendige information fra vores leverandører for at sikre, at vores forpligtelser er i overensstemmelse med REACH.





REACH-Erklärung

Migatronic A/S bestätigt Kenntnis von der EU-Verordnung EC 1907/2006 REACH (Registration, Evaluation and Authorisation of Chemicals), die am 1. Juni 2007 in Kraft trat.

REACH zielt darauf ab, den Schutz der menschlichen Gesundheit und der Umwelt durch eine bessere und frühere Identifikation der intrinsischen Eigenschaften von chemischen Stoffen zu verbessern. Dies wird durch die vier Prozesse von REACH, nämlich die Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung von Chemikalien durchgeführt. REACH zielt auch darauf ab, die Innovation und Wettbewerbsfähigkeit der chemischen Industrie der EU zu verbessern.

Migatronic tritt im Rahmen von REACH als nachgeschalteter Anwender aller Materialien und Hilfsstoffe auf und ist somit nicht für die Registrierung verantwortlich; Fokus liegt auf unsere Lieferanten.

Zur Sicherung der Einhaltung der REACH-Verordnung überprüfen wir laufend alle von unseren Lieferanten zur Verfügung gestellten Informationen.

Fjerritslev 12.12.2024

